
 1 

PROTOKÓŁ nr XXIV/10  
 
z XXIV sesji Rady Miejskiej śerkowa odbytej w dniu 30 marca 2010 roku w godz.  
od 1300 – 1400 w sali nr 3 Urzędu Miasta i Gminy w śerkowie.    
 

XXIV  sesja Rady Miejskiej śerkowa została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 z dnia  
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity z 2001 r. Dz. U. nr 142, poz. 1591 ze 
zmianami). 
W sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólny stan 15 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. sołtysi gminy śerków   
Lista obecności stanowi załącznik nr  2  do niniejszego protokółu. 
oraz: 

2.   Jacek Jędraszczyk    - Burmistrz Miasta i Gminy śerków 
3. Bronisława Rogacka  - Skarbnik Gminy śerków 
3.   Zygmunt  Meisnerowski  - przewodniczący Rady Powiatu Jarocińskiego 
4. Zbigniew KuŜdŜał    - członek Zarządu Powiatu Jarocińskiego, 
5. Kasper Ekert   - radny Rady Powiatu Jarocińskiego, 
6. Przedstawiciele mediów:  - „Gazeta Jarocińska” 

Porządek obrad XXIV Sesji Rady Miejskiej śerkowa wraz z  zaproszeniami i materiałami 
sesyjnymi przesłano radnym, pocztą w dniu 19 marca 2010 r.  
 
Punkt l - Otwarcie obrad sesji. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej śerkowa Pani Barbara Urbańska o godz. 1300 otworzyła 
XXIV sesję Rady Miejskiej. Powitała radnych, Burmistrza Miasta i Gminy śerków, radnych 
powiatowych z przewodniczącym Rady Powiatu Panem Zygmuntem Meisnerowskim, 
Zbigniewem KuŜdŜałem, Kasprem Ekertem oraz przedstawiciela lokalnej gazety i pracowników 
Urzędu. 
 
Punkt 2 – Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe w sesji uczestniczy 15 radnych, tak więc Rada jest władna 
podejmować prawomocne uchwały. 
 
Punkt 3 - Przedstawienie porządku obrad sesji. 
Przewodnicząca przedłoŜyła porządek obrad XXIV sesji Rady Miejskiej śerkowa  
w następującym brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad sesji 
2. Stwierdzenie prawomocności.   
3. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXIII Sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
7. Podjęcie uchwał Rady Miejskiej śerkowa w sprawie:  

a) zaciągnięcia poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki  Wodnej  w Poznaniu na realizację przedsięwzięcia p.n.: „Budowa sieci 
kanalizacji sanitarnej  dla miejscowości śółków, Pawłowice, Laski , i część m. Chrzan” 
oraz zobowiązania wekslowego w celu zabezpieczenia spłaty poŜyczki, 

b)  zaciągnięcia poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki  Wodnej  w Poznaniu na realizację przedsięwzięcia p.n.: „Budowa kanałów 
bocznych sieci kanalizacyjnej przy budowie kanalizacji sanitarnej dla m. śółków, 
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Pawłowice, Laski i część m. Chrzan” oraz zobowiązania wekslowego w celu 
zabezpieczenia spłaty poŜyczki, 

c) zaciągnięcia poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki  Wodnej  w Poznaniu na realizację przedsięwzięcia p.n.: „Rozbudowa  
i modernizacja oczyszczalni ścieków w śółkowie w oparciu o nowatorską technologię 
„Biogradex”” oraz zobowiązania wekslowego w celu zabezpieczenia spłaty poŜyczki, 

d) rozstrzygnięcia  wyodrębnienia  funduszu sołeckiego, 
e) intencji udostępnienia mieszkańcom wsi sali sportowej w Chrzanie na cele określone 

projektem realizowanym w ramach działania 313; 322; 323 „Odnowa i rozwój wsi” 
objętego PROW na lata 2007-2013, 

f) ustalenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych na terenie  gminy 
śerków. 

g) wprowadzenia zmiany do budŜetu Miasta i Gminy śerków na rok 2010, 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne głosy,  wnioski, komunikaty. 
10. Zamknięcie obrad sesji. 
 
Radni Rady Miejskiej śerkowa przyjęli jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się” powyŜszy porządek obrad. 
/Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokółu/. 
 
Punkt 4 - Przyjęcie protokołu z obrad  XXIII sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
Uwag nie wniesiono. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokółu z poprzedniej sesji 
(bez odczytywania) 
W wyniku głosowania protokół z XXIII sesji  Rady został przyjęty jednogłośnie: 15 głosów „za”, 
0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” . 
 
Punkt 5 - Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Pan Grzegorz Andraszak zapytał jak wygląda sytuacja nowych zadrzewień przy drogach 
po wycince drzew, które zagraŜały bezpieczeństwu. Zwrócił takŜe uwagę na niedbałe wycinanie 
drzew  i  pozostawianie zbyt wysokich pieńków na drodze z śerkowa do Raszew. 
Radny Pan Janusz Szóstek odpowiedział, Ŝe jutro odbędzie się spotkanie osób, które dokonały 
wycinki drzew z Dyrektorem Rejonu Dróg. Spotkanie będzie dotyczyć nowych nasadzeń drzew  
w miejscach gdzie były wycięte. Radny przyjął wyjaśnienie. 
 
Punkt 6 - Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXIII sesji Rady Miejskiej       

śerkowa. 
PowyŜsze sprawozdanie przedstawiła przewodnicząca Rady Pani Barbara Urbańska na podstawie 
materiałów opracowanych dla radnych. Sprawozdanie Rada przyjęła bez uwag, stanowi załącznik  
nr 4 do protokółu. 
 
Punkt 7 - Podjęcie uchwał Rady Miejskiej śerkowa w sprawie:  

a) zaciągnięcia poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki  Wodnej  w Poznaniu na realizację przedsięwzięcia p.n.: „Budowa sieci 
kanalizacji sanitarnej  dla miejscowości śółków, Pawłowice, Laski , i część m. 
Chrzan” oraz zobowiązania wekslowego w celu zabezpieczenia spłaty poŜyczki, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
15 radnych na sali  w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXIV/193/10 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 30 marca 2010 r. w sprawie  
zaciągnięcia poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki  Wodnej  
w Poznaniu na realizację przedsięwzięcia p.n.: „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej  dla 
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miejscowości śółków, Pawłowice, Laski , i część m. Chrzan” oraz zobowiązania wekslowego  
w celu zabezpieczenia spłaty poŜyczki  została przyjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
/Uchwała Nr XXIV/193/10  stanowi  załącznik nr 5 do protokółu /. 
 

b)  zaciągnięcia poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki  Wodnej  w Poznaniu na realizację przedsięwzięcia p.n.: „Budowa 
kanałów bocznych sieci kanalizacyjnej przy budowie kanalizacji sanitarnej dla m. 
śółków, Pawłowice, Laski i część m. Chrzan” oraz zobowiązania wekslowego w celu 
zabezpieczenia spłaty poŜyczki, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Przypomniała, Ŝe radni 
mieli moŜliwość na posiedzeniu komisji zapoznać się z mapą przebiegu sieci kanalizacyjnej. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
15 radnych na sali  w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXIV/194/10 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 30 marca 2010 r. w sprawie  
zaciągnięcia poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki  Wodnej  
w Poznaniu na realizację przedsięwzięcia p.n.: „Budowa kanałów bocznych sieci kanalizacyjnej 
przy budowie kanalizacji sanitarnej dla m. śółków, Pawłowice, Laski i część m. Chrzan” oraz 
zobowiązania wekslowego w celu zabezpieczenia spłaty poŜyczki została przyjęta jednogłośnie: 
15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
/Uchwała Nr XXIV/194/10  stanowi  załącznik nr 6 do protokółu /. 
 

c) zaciągnięcia poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki  Wodnej  w Poznaniu na realizację przedsięwzięcia p.n.: „Rozbudowa  
i modernizacja oczyszczalni ścieków w śółkowie w oparciu o nowatorską 
technologię „Biogradex”” oraz zobowiązania wekslowego w celu zabezpieczenia 
spłaty poŜyczki, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
15 radnych na sali  w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXIV/195/10 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 30 marca 2010 r. w sprawie 
zaciągnięcia poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki  Wodnej  
w Poznaniu na realizację przedsięwzięcia p.n.: „Rozbudowa i modernizacja oczyszczalni 
ścieków w śółkowie w oparciu o nowatorską technologię „Biogradex”” oraz zobowiązania 
wekslowego w celu zabezpieczenia spłaty poŜyczki została przyjęta jednogłośnie: 15 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
/Uchwała Nr XXIV/195/10  stanowi  załącznik nr 7 do protokółu /. 
 

d) rozstrzygnięcia  wyodrębnienia  funduszu sołeckiego, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 
radnych na sali  w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXIV/196/10 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 30 marca 2010 r. w sprawie 
rozstrzygnięcia  wyodrębnienia  funduszu sołeckiego została przyjęta jednogłośnie: 15 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
/Uchwała Nr XXIV/196/10  stanowi  załącznik nr 8 do protokółu /. 
 

e) intencji udostępnienia mieszkańcom wsi sali sportowej w Chrzanie  
 na cele określone projektem realizowanym w ramach działania 313; 322; 323 
„Odnowa i rozwój wsi” obj ętego PROW na lata 2007-2013, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
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Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 
radnych na sali  w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXIV/197/10 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 30 marca 2010 r. w sprawie  intencji 
udostępnienia mieszkańcom wsi sali sportowej w Chrzanie na cele określone projektem 
realizowanym w ramach działania 313; 322; 323 „Odnowa i rozwój wsi” objętego PROW na lata 
2007-2013 została przyjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się” 
/Uchwała Nr XXIV/197/10  stanowi  załącznik nr 9 do protokółu /. 
 

 
f) ustalenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych na terenie  gminy 
śerków. 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 
radnych na sali  w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXIV/198/10 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 30 marca 2010 r. w sprawie ustalenia 
zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych na terenie  gminy śerków została 
przyjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
/Uchwała Nr XXIV/198/10  stanowi  załącznik nr 10 do protokółu /. 
 

g) wprowadzenia zmiany do budŜetu  na rok 2010, 
Skarbnik gminy Pani Bronisława Rogacka przedstawiła projekt zmian do budŜetu. Wyjaśniła, Ŝe 
dochody ogólnie wzrosną o 133.875,00 zł a  wydatki budŜetu zwiększą się ogółem o kwotę 
1.602.686,95 zł w tym 133.875,00 zł są to środki zwiększające budŜet po stronie dochodów  
i wydatków.  
BudŜet po zmianach:  

• dochody    32.380.019,25 zł 
• wydatki    42.613.670,64 zł 

Dochody bieŜące ustalono w kwocie 32.344.019,25 zł a dochody majątkowe w wysokości 
36.000,- zł 

Wydatki bieŜące przyjęto w wysokości 27.134.070,64 zł, a wydatki majątkowe w kwocie 
15.479.600,- zł i wydatki inwestycyjne  - 14.379.600,- zł 
 Skarbnik Gminy wyjaśniła, Ŝe po dokonanych zmianach dochody budŜetu wzrosną 
ogółem o kwotę 133.875,- zł gdyŜ: 
Wojewoda Wielkopolski zwiększył zadania zlecone o kwotę 967,- zł na składki 
ubezpieczeniowe, zmniejszył o 3.000,- zł plan na usługi opiekuńcze oraz zwiększył plan o kwotę 
105.800,- zł na doŜywianie dzieci w szkołach. 
Ministerstwo Finansów  zwiększyło subwencję o kwotę 30.108,- zł. 
 Wydatki zwiększono ogółem o kwotę 1.602.686,95 zł, w tym: 133.875,- zł,  
środki te zwiększają budŜet tak po stronie dochodów, jak i wydatków.   
Wydatki zwiększą się równieŜ o nadwyŜkę budŜetową z lat ubiegłych w kwocie 226.811,95 zł  
i wolne środki w kwocie 1.242.000,- zł. 
PowyŜsze kwoty zostały uwidocznione w załączniku „Przychody i rozchody” i zmniejszają 
deficyt budŜetu roku 2010. 
Plan wydatków zwiększono: 
- W dziale 010 rozdział 01095 o kwotę 25.000,- zł na usługi związane z ochroną  kasztanowców. 
Do rozdziału 01008 wprowadzono plan 15.000,- zł na dotację celową z przeznaczeniem na 
czyszczenie rowów melioracyjnych. 
Zmniejszono plan o 375.000,- zł „Budowa przydomowych oczyszczalni”. 
- W dziale 630 – zwiększono plan o 350.000,- zł na inwestycję p.n. „Budowa boiska 
piłkarskiego”. 
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- W dziale 700  rozdz. 70005 ustalono plan w kwocie 664.987,79 zł na wypłacenie 
odszkodowania  na rzecz  Stowarzyszenia „Praca Integracja Samorządność” za poniesione 
nakłady w budynku przy ulicy Parkowej i 42.894,65 zł na rzecz sądu jako koszty postępowania 
sądowego. 
- W dziale 750 – zwiększono plan o 540,- zł na wypłatę dodatkowego wynagrodzenia rocznego, 
10.000,- zł na składki ubezpieczeniowe, 1.000,- zł opłaty za internet i 9.000,- zł koszty 
komornicze. 
- W dziale 801 – dokonano przesunięć w ramach rozdziałów. Zwiększono równieŜ plan dotacji 
dla Stowarzyszenia Szkoły Podstawowej w Ludwinowie i Lubinii Małej o kwotę 97.748,- zł i dla 
oddziałów przedszkolnych w tych szkołach o 17.545,- zł. 
W szkole śerków zwiększono plan o 20.600,- zł na wyposaŜenie stołówki szkolnej. 
- W dziale 851 rozdział 85154 zwiększono plan o 4.000,- zł na walkę z alkoholizmem. Są to 
środki niewykorzystane w roku 2009. 
- W dziale 852 rozdział 85203 zwiększono plan o 4.000,- zł dla Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Raszewach. 
- W dziale 921 – ustalono plan  600.000,- zł na „Przebudowę i rozbudowę świetlicy wiejskiej 
wraz z remizą OSP – Ludwinów” i 70.000,- na „Wiejskie Centrum Kultury  
w Lubinii Małej”. 
- W dziale 926 – zwiększono plan o 10.000,- zł na dotacje dla podmiotów realizujących 
działalność sportową. 
Skarbnik Gminy podkreśliła, Ŝe wprowadzenie powyŜszych zmian jest niezbędne w celu 
prawidłowej realizacji budŜetu. 
Przewodnicząca Rady Barbara Urbańska – w dziale 700, rozdział 70005 zaplanowano kwotę 
664.987,79 zł na wypłacenie odszkodowania na rzecz Stowarzyszenia „Praca Integracja 
Samorządność”, czy ta kwota w całości jest przeznaczona na Stowarzyszenie? 
Skarbnik Gminy – z tej kwoty zostaną potrącone tytuły egzekucyjne wystawione na 
Stowarzyszenie „PIS”. Pozostałe środki gmina przekaŜe Stowarzyszeniu „PIS” za poniesione 
nakłady budowy budynku przy ul. Parkowej w śerkowie. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 
radnych na sali  w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXIV/199/10 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 30 marca 2010 r. w sprawie  
wprowadzenia zmiany do budŜetu  na rok 2010 
/Uchwała Nr XXIV/199/10  stanowi  załącznik nr 11 do protokółu /. 
 
Punkt  8 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicząca powiedziała, Ŝe na zapytanie radnego Pana Grzegorza Andraszaka w sprawie 
nowych nasadzeń drzew, częściowej odpowiedzi udzielił radny Janusz Szóstek. 
Burmistrz uzupełniając odpowiedź radnego powiedział, Ŝe wszyscy co otrzymują decyzję  
o wycince drzew posiadają zapis o nasadzeniu nowych, nowe nasadzenia takŜe dotyczą Powiatu. 
Dodatkowe drzewa będą nasadzane po weryfikacji drzewostanu na drogach gminnych. Planuje się 
nasadzenie drzew z gatunku wolniej rosnących, których konary są mniej łamliwe tj. jarząb, lipa, 
jesion. Materiał na nasadzenia będzie pochodził z własnych źródeł aby ograniczyć koszty, 
pozostałe drzewa gmina pozyska z Nadleśnictwa Jarocin. Burmistrz zaapelował do wszystkich, 
aby nie niszczyć nowo nasadzonych drzew bo są bardzo potrzebne nie tylko do tworzenia 
krajobrazu ale zapobiegają wysychaniu gruntów  a zimą, przy duŜych zaspach określają kierunek 
drogi. Pieńki wysoko ścięte będą wyeliminowane aby nie stanowiły zagroŜenia  na drodze. 
Przewodnicząca podziękowała Burmistrzowi i przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 
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Punkt  9 – Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 
Radny Janusz Szóstek-  mam pytanie związane z kosztami akcji zimowej, ile na ten cel wydano 
środków z budŜetu? 
Burmistrz – w bieŜącym roku wydano na akcję zimową 222 tys. zł, a w roku ubiegłym ok. 43 
tys. zł. Burmistrz podkreślił, Ŝe zgodnie z ustaleniami Urząd przygotowuje wystąpienie do 
Powiatu Jarocińskiego o zrefundowanie części kosztów związanych z odśnieŜaniem dróg 
powiatowych, które wykonała Gmina śerków w trakcie trwania trudnych warunków zimowych. 
Burmistrz będąc przy głosie poprosił Pana Wojciecha Waszaka dyrektora Gminnego Zespołu 
Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół Ŝeby wręczył radnym upowaŜnienie oraz zaświadczenie  
o udziale w komisjach w celu reprezentowania organu gminy na egzaminach w gimnazjum  
i w szkołach podstawowych Gminy śerków. UpowaŜnienia i zaświadczenia przygotowano dla 5 
radnych jako obserwatorów z ramienia samorządu podczas egzaminów. Burmistrz jednocześnie 
poprosił wskazanych radnych o pozostanie na sali po zakończeniu obrad sesji  
celem omówienia materiałów dotyczących uczestniczenia w egzaminach. 
Sołtys Brzóstkowa Pan Franciszek Boruta wnioskował o udroŜnienie rowów na terenie wsi  
i poprosił aby w tej kwestii przyjechał pracownik z Urzędu do Brzóstkowa w celu stwierdzenia 
na miejscu o jakie odcinki rowów chodzi. 
Sołtys poruszył takŜe sprawę poszerzenia zakrętu do Brzóstkowa w związku z prowadzonymi 
pracami modernizacyjnymi drogi Ruda Komorska –Jarocin.  
Przewodnicząca podziękowała sołtysowi i wyjaśniła, Ŝe Burmistrz ma na uwadze tę sprawę. 
Przewodnicząca poinformowała, Ŝe Urząd MiG w śerkowie wydał pozytywną opinię dotyczącą  
dodatkowej linii autobusowej dla Jarocińskich Linii Autobusowych Sp. z o. o.  na trasie: Jarocin 
– Annopol – Wilkowyja – Kąty – Stęgosz – Chrzan – Stęgosz – Kąty – Wilkowyja –Annapol – 
Jarocin.  
Burmistrz zabierając ponownie głos złoŜył wszystkim obecnym na sali oraz mieszkańcom 
Gminy śerków najserdeczniejsze Ŝyczenia z okazji Świąt Wielkiej Nocy, Ŝycząc spokoju  
i dobrego wypoczynku w gronie rodziny. 
Przewodnicząca równieŜ złoŜyła Ŝyczenia świąteczne, by upłynęły w zdrowiu, radości  
i prawdziwie wiosennie. 
 
Punkt  10 – Zamknięcie obrad sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca  Rady podziękowała wszystkim za 
udział i zakończyła o godz.14 00,  XXIV sesję Rady Miejskiej śerkowa. 
 
 
 
PROTOKOŁOWAŁA:                                                     PRZEWODNICZYŁ: 
Teresa Szablewska      Przewodniczący Rady Miejskiej            

śerkowa  
 

/ - /  Barbara Urbańska 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 


